
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 25. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 190
Forventer ministeren, at der med den planlagte lovrevision af STU vil komme
flere, færre eller det samme elevoptag som i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Riisager@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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